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Abstract

        
Congenital abdominal wall defects are exceedingly rare on the left side. The presented patient had an upper abdominal wall defect located just lateral to the left rectus muscle. Additionally, upper parts of the abdominal flat muscles were defective on that side. Because no report was found in the literature about the defect described here, both its terminological and embryological backgrounds are discussed.


      
        
Zusammenfassung

        
Bauchwanddefekte der linken Seite sind außergewöhnlich selten. Es wird der Fall eines frühgeborenen Mädchens vorgestellt mit einem Bauchwanddefekt links lateral des Musculus rectus abdominis. Ein vergleichbarer Defekt konnte in der Literatur nicht gefunden werden. Die Embryologie dieses, zwar Gastroschisis ähnlichen, jedoch sich von dieser Fehlbildung eindeutig unterscheidenden Defektes, wird beschrieben.
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